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TECHNICAL SPECIFICATIONS
CATALOGUE



















600060016002

600360046005

600660076008



600960106011

601260136014

601560166017



601860196020

602160226023

جب على ي. وفق علمنا، البيانات الفنية الواردة هنا صحيحة ودقيقة من تاريخ النشر، وهي قابلة للتغيير دون إشعار مسبق   ـ:تنويه
.  للتحقق من أي تعديلات قبل تحديد أو طلب المنتجالشبح  المستخدم الاتصال بدهانات

مستندات المعلومات المقدمة من خلال هذه المستندات لا تعتبر شاملة وأي شخص يستخدم أي منتج مغاير للتوصيات الموجودة بهذه ال 
. أو من دون موافقة قسم الدعم الفني لدى دهانات الشبح فإن هذا الشخص يتحمل المسؤولية المترتبة على ذلك

ا لم يقدم لذ، لا توجد لدينا المقدرة على التحكم بجودة وظروف السطح و بمجموعة من العوامل التي تؤثر على استخدام أو تطبيق المنتج
. أي ضمان خطي أو ضمني من خلال هذه المستندات

ولا نتحمل أي مسؤولية عن الأداء والتغطية أو الإصابات الناجمة عن ، الشبح نحن نضمن منتجاتنا بما يتماشى مع جودة دهانات
.  استخدامها

.المسؤولية ، إن وجدت، تقتصر على استبدال المنتجات للخلل التصنيعي
Disclaimer: As far as we know, the technical data contained herein are correct and accurate from the date of publication and 
are subject to change without prior notice. The user must contact AL-Shabah paints to check for any modifications before 
selecting or ordering the product. 
The information provided through these documents is not considered exhaustive and anyone who uses any product other than 

the recommendations in these documents or without the approval of the Technical Support Department of AL-Shabah Paints is 
responsible. 
We do not have the ability to control surface quality and conditions and a range of factors affecting the use or application of 
the product, so no written or implicit warranty has been provided through these documents. 
We guarantee our products in line with the quality of AL-Shabah paints, and we are not responsible for performance, coverage 
or injuries caused by their use. 
Liability, if any, is limited to replacing products for manufacturing dysfunction.
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